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  PROTOKÓŁ  Nr XI / 2011  

z przebiegu XI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zb ąszynku 
z dnia 29 wrze śnia 2011 roku 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  powitał radnych, Pana Wiesława Czyczerskiego, 
Burmistrza Zbąszynka, Pana Jana Makarewicza, Sekretarza Gminy, Panią Anetę Nawracała, 
Skarbnik Gminy, kierowników jednostek organizacyjnych, kierowników referatów Urzędu 
Miejskiego w Zbąszynku, dyrektorów szkół, sołtysów, przybyłych na sesję mieszkańców, 
przedstawicieli mediów oraz pozostałych przybyłych  i  otworzył obrady XI sesji Rady 
Miejskiej w Zbąszynku o godz. 1300. Jednocześnie stwierdził, Ŝe na sali obecnych jest 12 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji /listy obecności radnych oraz gości 
stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu/.  
 
Nieobecni: 
Jan Greczycho 
Stanisław Kochanek 
Łukasz Szymański 
 
Do pkt. 2.  

Wybór Sekretarza obrad 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 
kandydaturę radnego Macieja Szulca (wyraził zgodę) i zarządził głosowanie. 
- za pełnieniem przez radnego Macieja Szulca  funkc ji Sekretarza obrad dzisiejszej 
sesji Rady - głosowało 12 radnych. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Sekretarzem obrad 
dzisiejszej sesji Rady został radny Maciej Szulc. 

Do pkt.3.  
Przyjęcie porz ądku obrad 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił planowany porządek obrad.  
 
1.   Otwarcie sesji 
2.   Wybór Sekretarza obrad 
3.   Przyjęcie porządku obrad 
4.   Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5.   Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6.   Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
7.   Interpelacje i zapytania 
8.   Informacja z realizacji budŜetu gminy za I półrocze 2011 r. 
9.   Gospodarka Nieruchomościami: 
      a/ informacja w sprawie sprzedaŜy nieruchomości gminnych 
      b/ informacja z realizacji wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 
          zasobem Gminy Zbąszynek 
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10. Podjęcie uchwał : 
    a) w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 2011 rok (projekt nr 1) 
    b) w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na najem lokalu     
        uŜytkowego połoŜonego w Zbąszynku przy ul. Wojska Polskiego nr 18 z     
        dotychczasowym najemcą w trybie bezprzetargowym (projekt nr 2)      
    c)  w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości  
        (projekt nr 3) 
    d)  w sprawie zmiany Uchwały Nr LII/62/2010 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 9  
         listopada 2010 r. (projekt nr 4)  
    e) w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/92/2000 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 10  
        października 2000 roku w sprawie diet dla radnych za udział w posiedzeniach Rady  
        Miejskiej w Zbąszynku oraz zwrotu kosztów podróŜy słuŜbowych (projekt nr 5) 
    f)  w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Chlastawa na lata 2011-2018”  
        (projekt nr 6) 
11.  Odpowiedzi na interpelacje 
12.  Oświadczenia i wolne wnioski 
13.  Zakończenie obrad 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  wprowadził zmianę w odczytanym przez 
Przewodnicz ącego Rady porządku obrad, a mianowicie poinformował, iŜ przygotowano 
dodatkowo dwa projekty uchwał o następującej treści:  

� projekt uchwały nr 7 w sprawie stwierdzenia, Ŝe miejscowy plan zagospodarowania 
przestrzennego pod budowę ścieŜek rowerowych na terenie gminy Zbąszynek  
w obrębie wsi Chlastawa, Kosieczyn, Kręcko, Dąbrówka Wlkp., Rogoziniec oraz 
miasta Zbąszynek nie narusza ustaleń studium uwarunkowań  i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Zbąszynek 

 
� projekt uchwały nr 8 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego pod budowę ścieŜek rowerowych na terenie gminy Zbąszynek  
w obrębie wsi Chlastawa, Kosieczyn, Kręcko, Dąbrówka Wlkp., Rogoziniec oraz 
miasta Zbąszynek 

 
 
Innych zmian  do niniejszego porz ądku obrad nie zgłoszono.  
 
Porządek obrad po zmianie:  
 
1.   Otwarcie sesji 
2.   Wybór Sekretarza obrad 
3.   Przyjęcie porządku obrad 
4.   Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5.   Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6.   Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
7.   Interpelacje i zapytania 
8.   Informacja z realizacji budŜetu gminy za I półrocze 2011 r. 
9.   Gospodarka Nieruchomościami: 
      a/ informacja w sprawie sprzedaŜy nieruchomości gminnych 
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      b/ informacja z realizacji wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 
          zasobem Gminy Zbąszynek 
10. Podjęcie uchwał : 
    a) w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 2011 rok (projekt nr 1) 
    b) w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na najem lokalu     
        uŜytkowego połoŜonego w Zbąszynku przy ul. Wojska Polskiego nr 18 z     
        dotychczasowym najemcą w trybie bezprzetargowym (projekt nr 2)      
    c)  w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości  
        (projekt nr 3) 
    d)  w sprawie zmiany Uchwały Nr LII/62/2010 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 9  
         listopada 2010 r. (projekt nr 4)  
    e) w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/92/2000 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 10  
        października 2000 roku w sprawie diet dla radnych za udział w posiedzeniach Rady  
        Miejskiej w Zbąszynku oraz zwrotu kosztów podróŜy słuŜbowych (projekt nr 5) 
    f)  w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Chlastawa na lata 2011-2018”  
        (projekt nr 6) 
   g) w sprawie stwierdzenia, Ŝe miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego pod  
       budowę ścieŜek rowerowych na terenie gminy Zbąszynek  w obrębie wsi Chlastawa, 
       Kosieczyn, Kręcko, Dąbrówka Wlkp., Rogoziniec oraz miasta Zbąszynek nie narusza  
       ustaleń studium uwarunkowań  i kierunków zagospodarowania  
       przestrzennego miasta i gminy Zbąszynek (projekt nr 7) 
   h) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  pod      
       budowę ścieŜek rowerowych na terenie gminy Zbąszynek w obrębie wsi Chlastawa,   
       Kosieczyn, Kręcko, Dąbrówka Wlkp., Rogoziniec oraz miasta Zbąszynek (projekt nr 8) 
11.  Odpowiedzi na interpelacje 
12.  Oświadczenia i wolne wnioski 
13.  Zakończenie obrad 
 
Porządek sesji po zmianie przyj ęto jednogło śnie. 
 
 
Do pkt. 4  

 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował radnych, Ŝe protokół przez czas trwania 
sesji będzie wyłoŜony do wglądu i jeśli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.12 porządku 
obrad. 
 
 
Do pkt. 5  

Informacja Przewodnicz ącego Rady o działaniach w okresie mi ędzysesyjnym 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 
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Do pkt.6  

Informacja z działalno ści Burmistrza w okresie mi ędzysesyjnym 

Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił informację z działalności w okresie 
międzysesyjnym /informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.  

W uzupełnieniu do przedstawianego sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym 
dołączona została informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie 
międzysesyjnym /informacja z działalności referatów UM w okresie od 31 sierpnia do 28 
września 2011 r. - stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 

Na salę obrad przybył radny Jan Greczycho 
Aktualna liczba bior ących udział w posiedzeniu: 13 radnych 

Do pkt. 7  

 Interpelacje i zapytania 
 
Radna Gra Ŝyna Znamirowska-Szwarc skierowała pytanie odnośnie prowadzonych 
wykopów pod potrzeby  podłącza kanalizacji, które mają miejsce na terenie obwodnicy 
Rogozińca, a mianowicie czy niniejsza droga oddana jest juŜ do uŜytku czy teŜ jeszcze nie? 
W przypadku kiedy droga nie została jeszcze oddana, radna w imieniu mieszkańców 
Rogozińca poprosiła, by firma która realizowała niniejsze zadanie przywróciła właściwy 
wygląd drodze, gdyŜ w odczuciu radnej jak i mieszkańców jej aktualny stan jest nie do 
przyjęcia. 
 
Radny Ryszard Stachowiak  skierował pytanie odnośnie terminu zakończenia prac na ul. 
PCK( rejon cmentarza), oraz czy na parkingu przy cmentarzu przewidziane są miejsca dla 
niepełnosprawnych? 
 
 Na salę obrad przybył radny Łukasz Szyma ński. 
Aktualna liczba bior ących udział w posiedzeniu: 14 radnych 
 
 
Do pkt. 8  
 

Informacja z realizacji bud Ŝetu gminy za I półrocze 2011 r. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przypomniał, iŜ informacja w ww. temacie została 
szczegółowo przedstawiona oraz przekazana w formie pisemnej wszystkim radnym na 
posiedzeniach  Komisji Stałych Rady. Pan Jan Mazur  poinformował o stanowiskach Komisji, 
zapytał czy są dodatkowe pytania odnoszące się do niniejszego tematu.  
 
Z uwagi nieuczestnictwa na Komisji Gospodarki i BudŜetu radny Wojciech Półtorak  
skierował pytanie odnośnie podanego w informacji wskaźnika dochodu. Radny stwierdził, iŜ 
w przekazanej informacji nie wskazano czym będzie zrównowaŜony budŜet, a dokładniej 
rzecz ujmując, czy to będą kolejne kredyty i poŜyczki? 
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Odpowiadając na powyŜsze pytanie Skarbnik Gminy Aneta Nawracała poinformowała,  
iŜ omawiając niniejszy  temat na posiedzeniach poszczególnych Komisji skupiła się na 
porównaniu róŜnicy między wskaźnikiem dochodów a wskaźnikiem wydatków i podawała 
czynniki, które wpłynęły na wielkość, którą wskaźnik ten uzyskał na dzień 30.06.2011 r. 
W nawiązaniu do tematu Skarbnik Gminy jeszcze raz dokładnie wyjaśniła przyczyny 
wielkości wskaźnika wskazane w informacji.  
 
Radny Wojciech Półtorak  skierował kolejne pytanie odnoszące się do zakończenia 
inwestycji pn. Budowa Północnej Obwodnicy Zbąszynka, a mianowicie czy wykonawca 
niniejszego zadania poniósł jakieś kary z tytułu nieterminowego wykonania zadania? 
Następnie radny zapytał czy niniejsze kary wpłynęły do budŜetu, czy teŜ nie było ich  
w ogóle? 
Skarbnik Gminy  poinformowała, iŜ po stronie dochodowej odnotowano wpływ z tytułu kar 
umownych w kwocie ok. 28.000 zł. Suma ta została potrącona z końcowej płatności na rzecz 
wykonawcy. 
Więcej pyta ń w niniejszej kwestii nie zgłoszono. 
/Uchwała Nr 468/11 Składu Orzekającego RIO w Zielonej Górze z dn. 05.09.2011 r.  
w sprawie wydania opinii o informacji o przebiegu wykonania budŜetu Gminy Zbąszynek za I 
półrocze 2011 r. oraz Informacja o przebiegu wykonania budŜetu Gminy Zbąszynek za I 
półrocze 2011 r. stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/. 
 
Rada Miejska jednogło śnie, pozytywnie przyj ęła przedstawion ą informacje. 
 
 
Do pkt. 9  
 

Gospodarka Nieruchomo ściami: 
       a/ informacja w sprawie sprzeda Ŝy nieruchomo ści gminnych 
       b/ informacja z realizacji wieloletniego pro gramu gospodarowania  
                 mieszkaniowym zasobem Gminy Zb ąszynek 
 
Przewodnicz ący Rady poinformował, iŜ niniejsza informacja została dokładnie omówiona 
na posiedzeniach poszczególnych Komisji Stałych Rady. Zaznaczył przy tym jednak,  
iŜ Kierownik Referatu chciałaby uzupełnić swoją wypowiedź. 
Kierownik Referatu Mienia i Geodezji Halina Kaczmar ek poinformowała, iŜ od czasu 
ostatnich Komisji Gmina zbyła dodatkowo 2 nieruchomości (na poszerzenie istniejących 
własności) o łącznej kwocie 6.642,60 zł Pozostałe dane przedstawione na Komisjach nie 
uległy zmianom. 
Przewodnicz ący Rady  przedstawił stanowiska poszczególnych Komisji odnośnie 
omawianego tematu zgłoszone na posiedzeniach Komisji. Ponadto poinformował, iŜ radni 
mają prawo zadawać pytania odnoszące się do ww. tematu. 
Pytań nie zgłoszono. 
Rada Miejska jednogło śnie, pozytywnie przyj ęła przedstawion ą informacj ę. 
/Materiały w ww. temacie przekazane przez Kierownik Referatu Mienia i Geodezji Halinę 
Kaczmarek, przekazane na posiedzeniach Komisji stanowią załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu/. 
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Do pkt. 10  
 
               Podjęcie uchwał 
 

a/ 
 

Skarbnik Gminy Aneta Nawracała  przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmian 
uchwały budŜetowej na 2011 rok (projekt nr 1). 
 
Radny Wojciech Półtorak skierował pytanie odnośnie przesunięcia dotacji na remont 
świetlicy w Kosieczynie na przyszły rok. Radny chciał znać powody niniejszej decyzji. 
Burmistrz Zb ąszynka  poinformował, iŜ powodem wspomnianego przesunięcia jest 
wymagający czasu proces rozpatrywania wniosków, który leŜy po stronie Urzędu 
Marszałkowskiego. Etap jego weryfikacji  na chwilę obecną nie został jeszcze zakończony. 
W związku z tym, jeśli niniejsza weryfikacja zakończy się np. w miesiącu październiku lub 
listopadzie, to i tak w tym roku Gmina nie będzie w stanie wydać przyznanych  na ten cel 
środków finansowych. Zdaniem Burmistrza w tak krótkim czasie jaki pozostał do końca roku 
będzie moŜna jedynie rozpocząć procedurę przetargową i  wyłonić  wykonawcę. Na resztę 
formalności nie wystarczy czasu. Z tego względu okresem wydatkowania środków na 
wspomniane zadanie będzie 2012 rok. 
 Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, przy 13 głosach „za” oraz 1 głosie „wstrzymującym” 
podjęła Uchwałę Nr XI/40/2011 w sprawie zmian uchwały budŜetowej na 2011 rok. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr XI/40/2011 w sprawie zmian uchwały bud Ŝetowej na 2011 rok  została podj ęta przy 
13 głosach „za” i  1 głosie „wstrzymuj ącym”. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 8  do niniejszego protokołu/. 
 
b/ 

Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie  
wyraŜenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na najem lokalu uŜytkowego 
połoŜonego w Zbąszynku przy ul. Wojska Polskiego nr 18 z dotychczasowym najemcą  
w trybie bezprzetargowym (projekt nr 2).  
 Pan Wiesław Czyczerski  przedstawił argumenty przemawiające za koniecznością 
sporządzenia niniejszego projektu uchwały, a tym samym za koniecznością skierowania go 
pod obrady sesji. Pan Wiesław Czyczerski  wyraził równieŜ swoje zdanie na ten temat. 
Ponadto Burmistrz Zb ąszynka  dodał, iŜ lokal o którym mowa w projekcie uchwały planuje 
się przeznaczyć na dobrze rozwijającą się działalność OKSiR. Zdaniem Burmistrza 
pomieszczenia wynajmowane do tej pory przez najemcę powinny z powrotem znaleźć się 
pod opieką Domu Kultury, a co za tym idzie, mieć wpływ na jego dalszy rozwój oraz w ten 
sposób słuŜyć mieszkańcom. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował, iŜ w dniu 27 września br. odbyło się 
spotkanie z zainteresowaną przedłuŜeniem najmu lokalu  stroną, podczas którego do Rady 
Miejskiej w Zbąszynku została złoŜona pisemna prośba o wyraŜenie zgody na 
zaakceptowanie i przedłuŜenie umowy dzierŜawy lokalu, w której to przedstawiono 
argumenty przemawiające za udzieleniem niniejszego pozwolenia. 
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Przewodnicz ący Rady  zapoznał radnych z treścią niniejszego pisma oraz dołączoną  
do niego dokumentacją. Pan Jan Mazur  poinformował równieŜ, Ŝe wspomniane materiały 
dotyczące rozliczeń finansowych dostępne są do wglądu u Burmistrza Zb ąszynka. 
Na koniec zdał krótką relację z rozmowy przeprowadzonej z Kierownikiem OKSiR , który 
potwierdził informację na temat pomysłu poszerzenia oferty usług dla róŜnego rodzaju 
stowarzyszeń oraz kół, które mogły by rozwijać swoją działalność dzięki udostępnionemu im 
lokalowi. 
/Pismo – prośba dotyczące przedłuŜenia umowy, wraz z dokumentacją stanowi załącznik  
nr 9 do niniejszego protokołu/. 
 
W uzupełnieniu swojej wypowiedzi Burmistrz Zb ąszynka  przedstawił radnym bieŜący stan 
zadłuŜenia najemcy względem Gminy. 
Następnie Przewodnicz ący Rady  udzielił głosu radnym. 
Radny Wojciech Półtorak  wyraził osobistą opinię na niniejszy temat. Zdaniem Pana 
Półtoraka:  „funkcja tego lokalu jako lokalu powinna zostać w mieście, czyli usługowo-
gastronomiczna, dlatego Ŝe w centrum praktycznie tego nie ma. Dzisiaj pod Biedronką teŜ 
jest zamknięte i nie istnieje (…)” Zdaniem radnego  w przyszłości lokal ten powinien 
funkcjonować w takim charakterze, niezaleŜnie od tego kto będzie jego najemcą. 
Więcej opinii na powyŜszy temat nie wyraŜono. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo  
na swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy 
są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził 
głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych przy 4 głosach „za”, 7 głosach „przeciw” oraz  
3 głosach ”wstrzymujących” nie podjęła uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie 
kolejnej umowy najmu na najem lokalu uŜytkowego połoŜonego w Zbąszynku przy  
ul. Wojska Polskiego nr 18 z dotychczasowym najemcą w trybie bezprzetargowym. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
w sprawie wyra Ŝenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na naje m lokalu 
uŜytkowego poło Ŝonego w Zb ąszynku przy ul. Wojska Polskiego nr 18  
z dotychczasowym najemc ą w trybie bezprzetargowym nie została podj ęta. 
 
c/ 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie  
wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości (projekt nr 3). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, przy 13 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym” 
podjęła Uchwałę Nr XI/41/2011 w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 
nieruchomości. 
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W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr XI/41/2011 w sprawie wyra Ŝenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 
nieruchomo ści została podj ęta przy 13 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymuj ącym” 
/Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/. 
 
d/  
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
zmiany Uchwały Nr LII/62/2010 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 9  listopada 2010 r. 
(projekt nr 4). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XI/42/2011  
w sprawie zmiany Uchwały Nr LII/62/2010 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 9  listopada 
2010 r.   
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr XI/42/2011 w sprawie zmiany Uchwały Nr LII/62/20 10 Rady Miejskiej w Zb ąszynku  
z dnia 9 listopada 2010 r., została podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/. 
 
e/ 
 
Sekretarz Gminy Jan Makarewicz przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zmiany 
Uchwały Nr XX/92/2000 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 10 października 2000 roku  
w sprawie diet dla radnych za udział w posiedzeniach Rady Miejskiej w Zbąszynku oraz 
zwrotu kosztów podróŜy słuŜbowych (projekt nr 5). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XI/43/2011  
w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/92/2000 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 10 
października 2000 roku w sprawie diet dla radnych za udział w posiedzeniach Rady Miejskiej 
w Zbąszynku oraz zwrotu kosztów podróŜy słuŜbowych 
 W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr XI/43/2011 w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/92/200 0 Rady Miejskiej w Zb ąszynku  
z dnia 10 pa ździernika 2000 roku w sprawie diet dla radnych za u dział w posiedzeniach 
Rady Miejskiej w Zb ąszynku oraz zwrotu kosztów podró Ŝy słu Ŝbowych  została podj ęta 
jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/. 
 
f/ 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Chlastawa na lata 2011-2018”  (projekt nr 6). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo  
na swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał  
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czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził 
głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XI/44/2011  
w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Chlastawa na lata 2011-2018”      
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr XI/44/2011 w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy  Miejscowo ści Chlastawa na lata 
2011-2018” została podj ęta jednogło śnie. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  w imieniu Rady Miejskiej oraz Burmistrza Zb ąszynka  
pogratulował, a tym samym podziękował sołtysowi Chlastawy Krzysztofowi Kurylonkowi za 
pracę na rzecz przygotowania planu odnowy miejscowości Chlastawa. 
 
g/ 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
stwierdzenia, Ŝe miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego pod budowę ścieŜek 
rowerowych na terenie gminy Zbąszynek  w obrębie wsi Chlastawa, Kosieczyn, Kręcko, 
Dąbrówka Wlkp., Rogoziniec oraz miasta Zbąszynek nie narusza ustaleń studium 
uwarunkowań  i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Zbąszynek 
(projekt nr 7). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo  
na swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy 
są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził 
głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XI/45/2011  
w sprawie stwierdzenia, Ŝe miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego pod budowę 
ścieŜek rowerowych na terenie gminy Zbąszynek  w obrębie wsi Chlastawa, Kosieczyn, 
Kręcko, Dąbrówka Wlkp., Rogoziniec oraz miasta Zbąszynek nie narusza ustaleń studium 
uwarunkowań  i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Zbąszynek.   
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr XI/45/2011 w sprawie stwierdzenia, Ŝe miejscowy plan zagospodarowania 
przestrzennego pod budow ę ścieŜek rowerowych na terenie gminy Zb ąszynek   
w obr ębie wsi Chlastawa, Kosieczyn, Kr ęcko, Dąbrówka Wlkp., Rogoziniec oraz miasta 
Zbąszynek nie narusza ustale ń studium uwarunkowa ń  i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta i gminy Zb ąszynek została podj ęta jednogło śnie. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/. 
 
h/ 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  pod budowę ścieŜek 
rowerowych na terenie gminy Zbąszynek w obrębie wsi Chlastawa, Kosieczyn, Kręcko, 
Dąbrówka Wlkp., Rogoziniec oraz miasta Zbąszynek (projekt nr 8). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
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Rada Miejska w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XI/46/2011  
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  pod budowę 
ścieŜek rowerowych na terenie gminy Zbąszynek w obrębie wsi Chlastawa, Kosieczyn, 
Kręcko, Dąbrówka Wlkp., Rogoziniec oraz miasta Zbąszynek 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr XI/46/2011 w sprawie uchwalenia miejscowego plan u zagospodarowania 
przestrzennego  pod budow ę ścieŜek rowerowych na terenie gminy Zb ąszynek  
w obr ębie wsi Chlastawa, Kosieczyn, Kr ęcko, Dąbrówka Wlkp., Rogoziniec oraz miasta 
Zbąszynek została podj ęta jednogło śnie. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/. 
 
 
Do pkt. 11  
 
Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje udzielił Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski.  
 
W odpowiedzi na zapytanie Radnej Gra Ŝyny Znamirowskiej-Szwarc , Burmistrz 
Zbąszynka  poinformował, iŜ zgodnie z umową firma musi odtworzyć stan drogi z przed 
rozpoczęcia ww. robót. Na przywrócenie pierwotnego stanu drogi  firma ma 3 lata zgodnie  
z okresem gwarancji. Okres gwarancji liczony jest od momentu zakończenia inwestycji, więc 
wykonawca będzie odpowiedzialny za stan nawierzchni do ok. 2016 roku (nie licząc szkód 
wywołanych przez np. roboty rolnicze). 
Radna chciała wiedzieć, kiedy dokładnie moŜna zaŜądać poprawienia stanu drogi? Czy 
trzeba czekać na to 3 lata? 
Burmistrz Zb ąszynka  poinformował, iŜ okres 3 lat odnosi się do czasu gwarancji, natomiast 
wykonanie poprawek powinno odbyć się niezwłocznie po przeprowadzonych i zakończonych 
na danym odcinku rozkopach, w momencie cząstkowego odbioru inwestycji. W chwili 
obecnej wykonawca skoncentrował się na wykonaniu zadania, z pracami odtworzeniowymi 
zdaniem Pana Burmistrza niniejsza firma równieŜ zdąŜy. 
 
Z kolei odpowiadając na pytanie radnego Ryszarda Stachowiaka, Burmistrz Zb ąszynka  
poinformował, iŜ prace na drodze w rejonie ul. PCK (etap II) powinny zakończyć się z dniem 
dzisiejszym, poniewaŜ w chwili obecnej trwają tam jeszcze roboty związane z połoŜeniem 
ostatniej warstwy ścieralnej nawierzchni. Nie oznacza to, Ŝe dziś droga będzie przejezdna, 
gdyŜ zablokowano tam ruch samochodów cięŜarowych z uwagi na to, iŜ potrzeba czasu na 
ostygnięcie wspomnianej warstwy. Ostateczny termin zakończenia robót przewidziano na 5 
października 2011 r.  
W odniesieniu do pytania o miejsca parkingowe dla osób niepełnosprawnych przy 
cmentarzu, Burmistrz Zb ąszynka  oznajmił, iŜ  w projekcie ich nie uwzględniono. 
Dokumentacja równieŜ nie wskazuje takich miejsc, aczkolwiek zdaniem Pana Burmistrza 
formalnie nie powinien wystąpić z tego tytułu problem, gdyŜ miejsca koło cmentarza nie 
brakuje. Osoba niepełnosprawna moŜe podjechać pod samą bramę cmentarza, by w ten 
sposób udogodnić sobie dojście do grobów bliskich. SpostrzeŜenie radnego w tej kwestii 
Burmistrz Zb ąszynka  przyjął jako pomysł zgłoszony w ramach interpelacji. W związku z tym 
Burmistrz Zb ąszynka  nie wykluczył moŜliwości oznaczenia miejsca parkingowego dla 
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niepełnosprawnych przy bramie cmentarza w przypadku róŜnego rodzaju uroczystości, gdyŜ 
w dni powszednie zdaniem Pana Burmistrza nie zachodzi taka potrzeba. 
Przewodnicz ący Rady  poparł pomysł zgłoszony przez radnego Ryszarda Stachowiaka  
twierdząc, iŜ oznakowanie miejsca parkingowego dla niepełnosprawnych uporządkuje 
zwyczaje parkowania kierowców w tamtejszym rejonie. Zdaniem Pana Jana Mazura  w ten 
sposób osoby niepełnosprawne będą korzystać z udogodnień dla nich przewidzianych, zaś 
inni kierowcy będą parkować na pozostałych miejscach parkingowych. 
 
Następnie Przewodnicz ący Rady  poinformował, iŜ ze Starostwa Powiatowego  
w Świebodzinie wpłynęła pisemna odpowiedź na pytanie radnej Gra Ŝyny Znamirowskiej-
Szwarc  zgłoszone na posiedzeniu Komisji Wspólnej Rady w dniu 24.08.2011 r. 
Przewodniczący Rady zapoznał radnych z treścią niniejszego pisma. 
/Pismo: DG.033.41.2011.MO z dnia 26.09.2011 r., ze Starostwa Powiatowego  
w Świebodzinie stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/. 
 
Ponadto Przewodniczący Rady zapoznał zgromadzonych na sesji radnych z odpowiedzią 
Zarządu Dróg Wojewódzkich w Zielonej Górze na interpelację Łukasza Szymańskiego 
zgłoszoną przez niego na Konwencie Rady w dniu 18.08.2011 r. 
/Pismo: ZDW-ZG-II-512-143/11 z dnia 31.08.2011 r., z Zarządu Dróg Wojewódzkich  
w Zielonej Górze stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt. 12  
 
 Oświadczenia i wolne wnioski 
 
Radny Ryszard Dembniak zaapelował by przy kolejnym przetargu, który zostanie 
ogłoszony na II etap budowy północnej obwodnicy Zbąszynka, nie wybierano ostatniego 
wykonawcy zadania z uwagi na negatywne opinie, które w ostatnim czasie pojawiają się na 
jego temat chociaŜby w prasie. Radny zaznaczył przy tym, iŜ apel ten nie jest podyktowany 
osobistymi przesłankami. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur: 

� wręczył legitymację radnego, Panu Ryszardowi Stachowiakowi, 
� przypomniał o konieczności złoŜenia w Urzędzie Miejskim w Zbąszynku załoŜeń do 

budŜetu na 2012 rok (zapoznał radnych z załoŜeniami do budŜetu Rady Miejskiej  
w Zbąszynku na 2012 rok oraz bieŜącym wykonaniem) Radni przyjęli informację bez 
uwag. 

 
 
Na koniec Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe protokół z poprzedniej sesji 
Rady przez czas trwania sesji był wyłoŜony do wglądu i nie wpłynęły Ŝadne uwagi co do jego 
treści. Następnie zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 
- za przyj ęciem protokołu z X zwyczajnej  sesji Rady z dnia 31 .08.2011 r. głosowano- 
14  głosów „za”.   
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe w wyniku głosowania protokół z X 
zwyczajnej sesji z dnia 31.08.2011 r. został przyj ęty jednogło śnie w obecno ści 14 
radnych. 
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Do pkt.12  

Zakończenie obrad 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1450 zamknął  XI 
zwyczajną sesję Rady Miejskiej. 

Protokołowała:                                 Sekretarz obrad:                       Przewodniczący obrad: 

Bernadetta Zięba                               Maciej Szulc                                  Jan Mazur 

 

Protokół otrzymuj ą: 

1. Burmistrz  
2. Sekretarz Gminy 
3. Skarbnik Gminy 
4. Przewodniczący Rady 

 


